
 

Protokoll 130315 

 

Styrelsemöte i POMS - Habiliteringspsykologernas yrkesförening  

 

Närvarande: Kristina Nilsson, Kristina Lindberg, Anna Tidman, Stefan Lycknert, 

Therese Allvar, Carina Lindgren, Pia Åkerlund.  

 

 

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat 
 

§ 2  Föredragningslistan godkänns. 

 

§ 3 Föregående protokoll  
   Uppföljning av föregående styrelseprotokoll:  

- Therese ser över den broschyr som finns om Poms på 

Psykologförbundet samt webbsidan för att ta bort ordet 

handikapp och även på andra sätt uppdatera texterna. 

 

§ 4 Rapporter 

- Pia berättar om Poms medverkan i fokusgrupp om hälso- och 

kostutbildning för vårdpersonal som Socialstyrelsen arbetar 

med. Poms fokus: att informera om våra gruppers problematik.  

 

§ 5 Kassörsrapport  

- Kassören meddelar: 34 858 kronor finns på Poms konto. Poms har 

betalat för Psykoterapinätverkets föreläsning i Lund.  

- Ny medlemsansvarig: Therese tar över. Hon mejlar Mattias så att 

han vet att hon nu är ansvarig. 

    

§ 6 Förbundskontakter/YFN 

- Pia redogör för det senaste mötet med Yrkesföreningarnas nätverk 

och diskussionerna om att förändra yrkesföreningarnas roll i 

Psykologförbundet (hur yrkesföreningarna ska använda sig av 

Psykologförbundet och hur Psykologförbundet ska använda 

yrkesföreningarna). 

- Vi går igenom YFN:s förslag på hur kriterierna för yrkesförbunden 

ska se ut se ut. Pia skickar våra förslag på förändringar i kriterierna 

till YFN. Angeläget att framhålla att yrkesföreningarna deltar i 

Psykologförbundets förbundsstyrelse, råd och utskott i mån av tid. 

Det får ej vara ett krav. Viktigt också att diskutera vad det innebär 

om vissa yrkesförbund är med i förbundsstyrelsen, utskott osv och 

andra inte. 

- Psykologförbundet bygger om sin webbplats och erbjuder nu 

yrkesföreningarna att skapa egna webbsidor på förbundets 

plattform alternativt att lägga in länkar till egna hemsidor. För de 

föreningar som lägger in egna sidor kan Peter Lundgren, 

webbredaktör på förbundet, ge viss support. Det kan eventuellt 

också finnas möjlighet att få hjälp med medlemsregister, utskick. 

Vi diskuterar för- och nackdelar för Poms med att flytta hemsidorna 

till Psykologförbundet. Vi bestämmer att Pia tar kontakt med Peter 



 

Lundgren för att höra om han kan ge mer info när vi har nästa 

styrelsemöte. 

    

§ 7 Skrivelser 

 Har ej inkommit några. 

 

§ 8 Remisser 

- Poms arbetar med att besvara remissen ”Utbildning för elever i 

samhällsvård och fjärr- och distansundervisning”, SOU 2012:76. 

- Poms ska besvara remissen om ökad patientmakt (Delbetänkandet 

Patientlag, SOU 2013:2). Ska lämnas in före 1 maj. Anna håller i 

det. Alla som har synpunkter mejlar. 

 

§ 9 Konferenser  

2013 års konferens: Kristina Lindberg har fått klartecken från Eva 

Tideman. Det blir en heldag med fokus på kognitiv och affektiv 

utveckling i våra grupper, kanske med fokus på personer med 

utvecklingsstörning och rörelsehinder. Förmiddag föreläsning om 

affektiv utveckling, eftermiddag om utredning. Kristina hör av sig 

till Eva Tideman med mer preciserade frågeställningar om vad vi 

tycker att hon ska belysa. Stefan kontaktar Finlandiahuset för 

bokning. Pia sprider info om konferensen till YFN. Ämnet och 

inriktningen borde även intressera skolpsykologer. Tid: fredag 25 

oktober. Konferens 9.30 – 16. Fika från 8.30. Lunch 12 – 13.15. 

Kostnad: 1 100 kronor för medlemmar, 1 500 kronor för icke-

medlemmar. 

PS13 den 3-5 maj: Pia och Stefan medverkar tillsammans med 

andra yrkesföreningar vid ett så kallat basbord som betalas av 

Psykologförbundet. 

Info för studenter vid universitetet i Linköping, 

”professionsdag” i början av oktober 2013 (den 1, 2 eller 3 

oktober: Therese medverkar. 

Kongressen 18 – 20 oktober 2013: Pia medverkar i mån av tid. 

Tredagarskonferens 2014: Det finns ännu ingen arrangörsgrupp. 

Vi diskuterar hur vi kan arrangera utan traditionell arrangörsgrupp, 

exempelvis om vi har några personer på plats som sköter det 

praktiska och om det finns en annan grupp som arbetar med själva 

innehållet, idéer på föreläsare. Diskuterar även att sänka 

ambitionsnivån, exempelvis att bara ha tvådagarskonferens. 

 

§ 10 POMS kontakter med andra organisationer: Inga kontakter 

 

§ 11 POMS-bladet 

- Vi bildar en redaktörsgrupp bestående av Stefan, Pia och Lena. 

Tänkt arbetsmodell: Lena håller utkik efter uppslag och skriver en 

del, texter skickas till Pia för redigering och korrektur, Stefan  

lägger in artiklar och fixar bilder. Pia informerar Lena om den 

föreslagna modellen.  

- Deadline för texter till nästa nummer: sista april. Pia informerar 

backspegelngänget (Marit Kihlman) som efterlyst info om detta 



 

- Utgivning av nästa nummer: deadline blir när det blir, efter vad vi 

mäktar med. 

- Styrelsens sida: Kristina Nilsson skriver. 

 

 

 § 12 Webb-information 

- Therese tar kontakt med Aron Sjöberg om att få igång en 

Facebooksida för Poms, helst före hösten. Therese tar över 

ansvaret för webbinformationen. 

 

 

 § 13 Uppdrag åt POMS: Poms ska presentera sig i ett kommande 

nummer av Psykologtidningen. Kristina har skrivit en text som Pia 

tittar på. 

 

§ 15 Bordlagda frågor  
- Poms-loggan: Aron fortsätter ansvara för detta. 

 

§ 17 Kommande mötestider 

- Kommande styrelsemöten kommer att hållas 130531. 

 

§ 18 Mötet avslutas 

 

 

 

  För styrelsen   Justerare 

 

 

 

  Pia Åkerlund   Kristina Nilsson 

 Sekreterare   Ordförande 

 


